    海洋哺乳類野生動物活體及產製品輸出入申請表

Export and Import Application Form for Live Marine Mammalian Wildlife or Products Thereof
	□活體Live                         

□產製品Products         
	□輸入 Import

□輸出 Export

□再輸出 Re-export
	收件日期 Date Received

	1.申請人資料 Applicant's Information
a.姓名/公司名稱及地址Name of Applicant/Company & Address 

b.身分證編號/營業證照編號 No. of ID/ Business License
c.聯絡人姓名 Contact Persons's Name
d.聯絡人電話 Telephone

	2. 供應者名稱及地址 Supplier's Name & Address

3. 輸出國/輸入國 Export/Import Country

4. 目的 Purpose



	5. 檢附資料 Annex

  a.商業登記證明/身分證影本 Commercial Registration/ ID Card Copy

  b.產地國原住民族傳統領域內住民因生存所需獵捕之證明 

Certificate of Specimen hunted traditionally by indigenous people

  c.可供辨識之彩色實體照片一式6份。申請首次輸入非臺灣地區原產之野生動物物種者，應同時檢附野生動物保育法施行細則第30條所定對國內動植物之影響評估報告；如為非首次進口者，應同時檢附佐證資料。

   Six identifiable color photos of the animal/product. If it is the first import of non-indigenous wildlife, the applicant shall also provide an impact assessment report on native flora and fauna per Article 30 of the Enforcement Rules of the WCA. If it is not the first import, the corroborating documents shall still be submitted.
  d.申請輸入保育類野生動物之飼養處所、醫療照護、教育或學術研究計畫書

Animal housing facility, medical care, education or scientific research plans for the imported Protected Species.
	6. 備註 Remarks 

7. 申請者簽章 Signature/Chop of Applicant

	8. 物種及貨名 Species and Description

a. 學名 Scientific Name

b. 俗名 Common Name

c. 貨名 Product Description

d. 貨品分類號列 C.C.C Code


	9. 是否屬華盛頓公約附錄物種

Included in CITES Appendix

□是/Yes □否/No

若是，CITES編號

If yes,CITES No.


	10.物種來源

Source


	11.數量及單位

Quantity and Unit



	
	
	12.原產國 Country of Origin




	
	稅號
	中文貨名
	英文貨名

	1
	01061200107
	鯨、海豚及鼠海豚﹝鯨目之哺乳類動物﹞
	Whales, dolphins and porpoises (mammals of the order Cetacea)

	2
	01061200205
	海牛及儒艮﹝海牛目之哺乳類動物﹞
	Manatees and dugongs (mammals of the order Sirenia)

	3
	02084020106
	鯨、海豚及鼠海豚之食用雜碎，生鮮、冷藏或冷凍
	Edible offal of whales, dolphins and porpoises, fresh, chilled or frozen

	4
	02084020204
	海牛及儒艮食用雜碎，生鮮、冷藏或冷凍
	Edible offal of manatees and dugongs, fresh, chilled or frozen

	5
	02109200112
	鹹、浸鹹或燻製之鯨肉、海豚肉及鼠海豚肉
	Meat of whales, dolphins and porpoises, salted, in brine, or smoked

	6
	02109200121
	乾鯨肉、海豚肉及鼠海豚肉
	Meat of whales, dolphins and porpoises, dried

	7
	02109200130
	鹹、浸鹹或燻製之海牛肉及儒艮肉
	Meat of manatees and dugongs, salted, in brine, or smoked

	8
	02109200149
	乾海牛肉及儒艮肉
	Meat of manatees and dugongs, dried

	9
	02109200210
	鹹、浸鹹或燻製之鯨、海豚及鼠海豚食用雜碎
	Edible offal of whales, dolphins and porpoises, salted, in brine or smoked

	10
	02109200229
	乾鯨、海豚及鼠海豚食用雜碎
	Edible offal of whales, dolphins and porpoises, dried

	11
	02109200238
	鹹、浸鹹或燻製之海牛及儒艮食用雜碎
	Edible offal of manatees and dugongs, salted, in brine or smoked

	12
	02109200247
	乾海牛及儒艮食用雜碎
	Edible offal of manatees and dugongs, dried

	13
	02109200318
	鯨、海豚及鼠海豚之肉或雜碎肉製成之食用肉粉及粗肉粉
	Edible flours and meals of meat and offal of whales, dolphins, porpoises

	14
	02109200327
	海牛及儒艮之肉或雜碎肉製成之食用肉粉及粗肉粉
	Edible flours and meals of meat and offal of manatees and dugongs

	15
	05079016001
	鯨鬚、鯨鬚髮
	Whalebone, whalebone hair

	16
	05079017000
	鯨鬚、鯨鬚髮廢料
	Whalebone, whalebone hair, waste

	17
	01061990003
	其他哺乳類動物
	Other mammals

	18
	15043000003
	水產哺乳動物之油脂及其餾分物
	Fats and oils and their fractions, of marine mammals


相關海哺類貨品分類號列
	
	稅號
	中文貨名
	英文貨名

	19
	15043000003
	水產哺乳動物之油脂及其餾分物
	Fats and oils and their fractions, of marine mammals

	20
	05071019005
	其他動物牙
	Other animals teeth

	21
	05071029003
	其他動物牙粉
	Other animals teeth powder

	22
	5071039001
	其他動物牙廢料
	Other animal teeth powder, waste

	23
	043018000902
	有或無頭、尾或足掌之整張其他生毛皮
	Other raw furskins, whole, with or without head, tail or paws

	24
	43019000900
	其他生毛皮，頭、尾、足掌及其他皮片或切片，適於毛皮商使用者
	Other raw furskins, heads, tails, paws and other pieces or cuttings, suitable for furriers' use

	25
	43021900907
	其他鞣製或硝製毛皮，有或無頭、尾或足掌之整張皮，未拼組者
	Other tanned or dressed furskins, with or without head, tail or paws, not assembled

	26
	43022000904
	其他鞣製或硝製毛皮，頭、尾、足掌及其他皮片或切片，未拼組者
	Other tanned or dressed furskins, heads, tails, paws and other pieces or cuttings, not assembled

	27
	43031000905
	其他毛皮製衣著物及衣著附屬品
	Other articles of apparel and clothing accessories, of furskin

	28
	43039000908
	其他毛皮製物品
	Other articles of furskin

	29
	2089029909
	其他肉類，生鮮、冷藏或冷凍
	Other meat, fresh, chilled or frozen

	30
	2089090903
	其他食用雜碎（第０２０６節及第０２０７節除外），生鮮、冷藏或冷凍
	Other edible meat offal (other than those of heading 02.06 and heading 02.07), fresh, chilled or frozen

	31
	2109990205
	鹹、浸鹹、乾或燻製之其他動物肉類及其食用雜碎
	Other meat and edible offal of other animals, salted, in brine, dried or smoked

	32
	2109990303
	其他肉類或雜碎肉製成之食用肉粉及粗肉粉
	Edible powder, flours and meals of other meat and offal

	33
	5119999907
	其他動物產品，不適於人類食用之死動物
	Other animal products;dead animals, unfit for human consumption


